
     VERSLAG - PARTICIPATIEMOMENT 
     OVER MEMORANDUM 
     25 april 2024 

     SPORTRAAD HALLE 

 
 
 

1. Introduc,e 
 
Op 25 april 2024 organiseerde de sportraad in Halle een par,cipa,emoment waarbij de leden 

van haar Algemene Vergadering konden meedenken over het beleid van de toekomst. Met 

name, tracht de sportraad in aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen een memorandum 

op te stellen waarin enkele duidelijke speerpunten naar voor komen waarop volgens hen zou 

moeten ingezet worden de volgende beleidsperiode. Dat memorandum wilt men par,cipa,ef 

vorm geven, daarom konden de leden van de AV mee nadenken over de specifieke inhoud. In 

onderstaand verslag kan de weerspiegeling van de ontwikkelingssessie van 25 april worden 

teruggevonden, deze dient als basis voor het eigenlijke memorandum. Om de avond vorm te 

geven werd gewerkt met plenaire stukken, alsook korte tafelgesprekken. 

 

2. Doelstellingen ontwikkelingssessie 

a. Korte intro door De Wakkere Burger: Wat is een memorandum? (+- 20minuten) 

b. Inhoudelijke sessie deel 1: terugblik op de voorbije periode: wat was goed, wat 

kan er beter (+- 45min) 

c. Inhoudelijke sessie deel 2: vooruitblik op de toekomst: 

i. Welke zaken moeten mee naar de toekomst om ons collec,ef te 

verbeteren? 

ii. Welke zaken zijn voor mijn eigen vereniging van belang in de nabije 

toekomst? 

 
 
 
 
 
 
 



3. Inhoudelijk deel 1: Welke zaken waren goed/ minder goed de afgelopen 
bestuursperiode? 

 
Welke zaken verliepen goed? 
 

- Kompas statuut uitbreiden 
- Start to coach module 1 = posi,ef 
- De subsidies in de coronaperiode en de ac,eve houding van de gemeente om 

oplossingen te vinden ,jdens covid 
- Groot aanbod vanuit de stad (gericht naar sporters niet aangeloten bij een club à 

wandelpaden, fietspaden etc…) en vanuit de sportclubs (enorm divers aanbod in 
Halle om te kunnen sporten) 

- De stad doet ac,ef een inspanning om sport voor senioren op de agenda te plaatsen 
(maandelijks à en is populair om te volgen). 

 
 
Kan beter: 
 

- De kleur van de fiets en voetpaden lijkt te veel op elkaar. 
- Infrastructuur:  

o Investeren in openbare spor,nfrastructuur (niet voor de clubs, maar zaken die 
openbaar toegankelijk zijn)  

o Er zit infrastructuur bij de scholen, en die is niet al,jd toegankelijk voor de 
verenigingen of ook voor jongeren tout cours… (toegankelijkheid van scholen 
om te kunnen sporten) 

- Het label kwaliteit is wat ‘misbruikt’ kan posi,ef zijn voor sommige spor[akken maar 
niet voor allemaal (onze trainingen worden niet aangeboden bij de VTS, en worden 
op die manier niet meer erkend als kwalita,ef) à is onderdeel van het 
subsidieregelement. Het label zelf wordt aangedragen vanuit Vlaanderen.  

o Ludieke sporten: sporten die mensen uit de zetel te halen 
o Andere sporten: doorgroei sporten etc…  

- Communica,e bij verandering: men is op de hoogte dat er zal veranderd worden, 
maar niet op de hoogte van wat er specifiek gaat veranderen voor de sportclubs  

 
 
 

4. Inhoudelijk deel 2: Vooruitblik op de toekomst: welke zaken moeten op collec,ef en 
individueel niveau mee? 

 
 

- De beschikbaarheid van infrastructuur blij_ belangrijk. Wat zal er gebeuren met Rup 
De Bres?  

- De veiligheid van de individuele sporters en kinder bij verplaatsing van en naar de 
sportclub (verlich,ng, fietspaden etc…) 

- Een concreter beleid ikv de vrijwilligerswerking van de verschillende clubs en 
verenigingen.  



- Ac,ef inze[en op de inclusiviteit binnen de sportclubs. Hoe kan de gemeente 
inclusiviteit en een open klimaat helpen bevorderen. 

- Meer inze[en op communica,e, waarbij er wordt voorgesteld dat het informeel 
contact tussen de administra,e en de sportclubs wordt uitgebreid. 

- Infrastructuur moet worden: 
o Onderhouden 
o Financieel ondersteund 
o Logis,ek ondersteund en hierbij moet ac,eve hulp worden aangeboden 

vanuit de gemeente 
o Gekadert binnen een langetermijnsvisie 

- Het opbouwen van een langetermijnsvisie omtrent het volledige sportbeleid is 
wenselijk, een periode van 5 jaar is soms te kort om grondige veranderingen te 
bewerkstelligen. 

- Bescherming van de bestaande verenigingen: erfpachten en huurgelden etc 
‘democra,sch’ houden 

- De samenwerking tussen sportraad à sportvereniging à administra,e meot worden 
onderhouden en versterkt. 

- De procedure voor een subsidieaanvraag vereenvoudigen 
 
Op het individuele niveau van de verenigingen kwamen ook enkele zaken naar boven: 
 

- Sport als belangrijk thema in de nieuwe MJP 
- Sporten voor doelgroepen behouden en uitbreiden 
- Via de sportdienst minder ‘populaire’ sporten vaker in de kijker ze[en 
- Meer par,cipa,e in de ac,viteiten van de sportraad 

 


